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Abstract (en)
The body of the binding is on a base, forming a slide (4), and has a plate (9), supporting the boot. The slide moves on a base plate (11) which is
joined to the ski by an articulation round a transversal axle at the back of the plate. A block of elastically deformable material (22) under the front end
of the slide opposes its rocking. Feet (34, 35) on the front end of the slide are joined to the base plate by a bar (25). The ends of the bar are joined
to the base plate and slide by two transversal axles (30, 31). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un élément de fixation (1), comprenant un corps (3) porté par une embase formant glissiére (4), comprenant une plaque
de support (9). La glissiére (4) est montée de fagon mobile par rapport a une plaque de base (11), elle est reliée a la plaque de base par une
articulation autour d'un axe horizontal et transversal situé vers une extrémité de la plaque de base dite extrémité arriere, et un moyen de rappel
élastique (22, 62) est situé sous la glissiere. Un moyen anti-roulis (25) relie par ailleurs I'avant de la glissiére (4) a la plaque de base (11). <IMAGE>
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